
   Protokół Nr LIV/18 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 28 marca 2018 roku 
 

 

Ad. 1 

 
Przed rozpoczęciem sesji radni uczestniczyli w uroczystym otwarciu Gminnego Przedszkola 
Publicznego w Ścinawce Średniej. 

 
Otwarcie obrad  – godz. 1507 

Zamknięcie obrad  – godz. 1925 

 
Ad. 2 

 
Obrady LIV sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzyła Z-ca Przewodniczącego RM witając 
radnych i przybyłych gości. 

 
Ad. 3 

 
Na podstawie listy obecności Z-ca Przewodniczącego RM stwierdziła, że obrady są 
prawomocne - w sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności 
sołtysów, lista obecności gości zaproszonych oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy 
stanowią załączniki do protokołu). 

 
Ad. 4 

 
Na sekretarza obrad Z-ca Przewodniczącego powołała radnego Pawła Wielgusa. 

 
Ad. 5 

 
Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady 
Miejskiej w Radkowie z dnia 28 lutego 2018 roku.  
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu z sesji Rady Miejskiej i przystąpiono do głosowania 
nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 6 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 
radnym porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
  
Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad w pkt. 14 DRUKU 
NR 7 tj.: projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z parkingu na działkach nr 
456/1 oraz 740 położonych w Wambierzycach.  
Poinformował, że zaszła konieczność wprowadzenia zmiany formy poboru opłaty za 
parkowanie pojazdów samochodowych w Wambierzycach. Opłaty będą uiszczane przy 
pomocy parkomatów. Parking przy pl. N.M.P. będzie czynny do godz. 2000 z wyłączeniem 
sobót i dni świątecznych.  Parking koło boiska Orlik którego przedmiotem jest dzisiejszy 
projekt uchwały ustalający Regulamin z niego korzystania będzie funkcjonował do godz. 2000 

z wyjątkiem niedziel i dni świątecznych.   
 



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem propozycji 
zgłoszonej przez Burmistrza: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw  - 0   wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 7 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła Burmistrza MiG Radków i Panią L. Jagódkę 
kierownika referatu Oświaty, Kultury i Sportu o zabranie głosu. 
 
L. Jagódka - poinformowała w jaki sposób odbędzie się ceremonia wręczania stypendiów i 
nagród sportowych. Dokona prezentacji poszczególnych zawodników danego klubu, którzy 
po odczytaniu zajmą miejsca w środkowej części sali obrad. Zaprosi również trenerów i 
Prezesów klubów. Następnie Prezes lub trener przedstawi osiągnięcia poszczególnych 
zawodników. Po prezentacji nastąpi wręczenie przez Burmistrza i Z-cę Przewodniczącego 
RM stypendiów sportowych, nagród sportowych oraz gratulacji. Uwieńczeniem wręczenia 
będzie zrobienie zdjęcia dla wyróżnionych z udziałem Burmistrza i Z-cą Przewodniczącego 
RM. Na zakończenie zostaną poproszeni wszyscy wyróżnieni do zrobienia wspólnego 
zdjęcia. 
 
Gabriela Kraus - Abucewicz - trener drużyny w kategorii łuki podziękowała za docenienie 
wysiłku zawodników oraz otrzymane wyróżnienia. Przedstawiła zawodników i ich osiągnięcia 
w kategorii łuki wytypowanych do stypendiów sportowych. 
 
Burmistrz wraz z Z-cą Przewodniczącego RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu 
stypendiów sportowych, nagrodę trenerowi oraz podziękowania prezesowi klubu w kategorii 
łucznictwo. Burmistrz podziękował za dotychczasowe osiągnięcia.   

 
Burmistrz wraz z Z-cą Przewodniczącego RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu 
stypendiów sportowych, nagrody i podziękowania prezesowi i trenerom w kategorii szachy.  
 
Kazimierz Szydełko - Prezes UKS GIECEK Radków podziękował za wyróżnienie oraz 
przedstawił zawodników i ich osiągnięcia w kategorii szachy wytypowanych do stypendiów 
sportowych.  
 
Burmistrz - uważa, że dynamika gry w szachy nastąpiła po wprowadzeniu szachów do szkół. 
Burmistrz podziękował nauczycielom i dyrektorom szkół, trenerom i zawodnikom.  
Zawodnicy wręczyli Burmistrzowi kwiaty. 
 
Natalia Rosiak - trener drużyny siatkarek podziękowała za wyróżnienie oraz przedstawiła 
zawodniczki i ich osiągnięcia w kategorii piłka siatkowa wytypowanej do stypendiów 
sportowych. Zawodniczki wręczyły kwiaty Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków. 
 
Burmistrz wraz z Z-cą Przewodniczącego RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu 
stypendiów sportowych oraz nagrody trenerom i podziękowania prezesowi klubu w kategorii 
piłka siatkowa. Burmistrz wręczył piłki oraz podziękował trenerowi  i zawodniczkom za 
dotychczasowe osiągnięcia.  
 
Krzysztof Kowalówka - Prezes Szkółki Kolarskiej Hejszowina Radków podziękował za 
wyróżnienie oraz przedstawił zawodników i ich osiągnięcia w kategorii kolarstwo 
wytypowanych do stypendiów sportowych.  
 



Burmistrz wraz z Z-cą Przewodniczącego RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu 
stypendiów sportowych oraz podziękowanie prezesowi w kategorii kolarstwo. Burmistrz 
poinformował o imprezach organizowanych na terenie Gminy w dyscyplinie kolarstwa 
klasycznego oraz pogratulował sukcesów. 
 
Roman Borkowski - podziękował za wyróżnienia oraz przedstawił zawodników i ich 
osiągnięcia w kategorii lekkoatletyka i kick-boxingu wytypowanych do stypendiów 
sportowych. 
 
Burmistrz wraz z Z-cą Przewodniczącego RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu 
stypendiów sportowych. 
 
Krzysztof Toporowski - Prezes Klubu LZS Tłumaczów poinformował o przyznanym przez 
klub wyróżnieniu za zaangażowanie w działalność klubu dla Mariusza Gorczyckiego trenera 
piłki nożnej w Tłumaczowie. Podziękował Burmistrzowi Miasta i Gminy za ufundowanie 
nagrody sportowej.  
 
Burmistrz wraz z Z-cą Przewodniczącego RM wręczyli nagrodę trenerowi klubu. 
 
Burmistrz - złożył gratulacje zawodnikom życząc dalszych sukcesów oraz podziękował 
rodzicom, trenerom, prezesom klubów oraz nauczycielom  za poświęcony czas i ciężką 
pracę. Złożył wszystkim życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych.  
 
O godz. 1607 Z-ca Przewodniczącego RM ogłosiła przerwę.   
Obrady wznowiono o godz.1624. 

 
Ad. 8 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła Prezesów poszczególnych klubów sportowych o 
złożenie sprawozdań z działalności klubów sportowych za 2017 rok. 
 
Marek Niewiadomy - Prezes UKS „Victoria” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie z 
działalności sekcji łuczniczej za 2017 rok (sprawozdanie stanowi załączniki do protokołu). 
 
Burmistrz - poprosił aby w przyszłości w sprawozdaniach znalazły się także informacje o 
potrzebach i problemach a nie tylko o sukcesach. 
 
Roman Borkowski - w imieniu Stanisława Borkowskiego Prezesa MLKS „Zjednoczeni” 
Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie z działalności klubu sportowego za 2017 rok 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
 
Burmistrz - zapytał jakie koszty poniósł klub za cały rok 2017 
 
R. Borkowski - wyjaśnił, że koszt utrzymania klubu to kwota otrzymanej dotacji 14 700,00 zł. 
 
Burmistrz - uważa, że niemożliwe jest aby klub przetrwał kwartał za taką kwotę. 
 
R. Borkowski – poinformował, że przekaże uwagi Prezesowi Klubu. 
 
Krzysztof Toporowski - Prezes LZS „GRANICA” Tłumaczów złożył sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2017 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Paweł Hroboni - Prezes WLKS Wambierzyce złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2017 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
  



Ryszard Markowicz - Prezes LZS „TĘCZA” Ścinawka Dolna złożył sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2017 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Kazimierz Szydełko - Prezes UKS GIECEK Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2017 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
M. Kusiakiewicz - w imieniu Krzysztofa Kowalówki - Prezes Stowarzyszenia „Hejszowina” 
złożył sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia za 2017 rok (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu).  
 
Cz. Jarzyńska - odczytała sprawozdanie złożone przez klub sportowy UKS „Wieża” Radków 
z działalności za 2017 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania oraz innych złożonych sprawozdań. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

 
Ad. 9 
 
Janusz Gorczycki - w imieniu Rafała Sarnickiego Przewodniczącego Gminnej Rady Sportu - 
złożył sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu za rok 2017 (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Z- ca Przewodniczącego RM - zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

 
Ad. 10 
 
Barbara Jerzyk - Kierownik OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej - złożyła 
sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2017 (sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
 
Ad. 11 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z 
organizacjami pozarządowymi za rok 2017 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
Burmistrz dodał, że jest bardzo niska aktywność organizacji pozarządowych i bardzo niska 
aktywność w kierunku tworzenia społeczeństwa obywatelskiego mimo podejmowania 
inicjatyw przez Gminę.  
 
Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 

 
 
 
 
 



Ad. 12 

 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 1 
marca 2018 roku do 28 marca 2018 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
O godz.1822 Z-ca Przewodniczącego RM ogłosiła przerwę. 
Obrady wznowiono o godz.1833. 
 
 
Ad. 13 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła dyrektorów poszczególnych placówek oświatowych 
o złożenie informacji z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
M. Ciechanowicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wambierzycach złożyła 
informację z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do 
protokołu).  
 
M. Kaleta - Białas - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej złożyła 
informację z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
D. Florczak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radkowie złożyła informację z działalności w 
okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
D. Pawlicka - Dyrektor Integracyjnego Radkowskiego Zespołu Żłobków złożyła informację z 
działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
A. Słabicka - Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego z Oddziałami Integracyjnymi w 
Radkowie złożyła informację z działalności w okresie międzysesyjnym informacja stanowi 
załącznik do protokołu). Podziękowała radnym za przybycie na otwarcie przedszkola. 

 
R. Borkowski - Dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce 
Średniej złożył informację z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 

 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 

 
Ad. 14 
 
DRUK NR 1 w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 



B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 2 w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na 
terenie Gminy Radków w 2018 roku  
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 
terenie wsi Wambierzyce oraz wysokości stawek opłaty za parkowanie, wysokości 
opłaty dodatkowej i sposobu ich pobierania   
 
Burmistrz - poinformował, że przy omawianiu wprowadzonego projektu uchwały do porządku 
obradna nastąpiła pomyłka. Burmistrz sprostował swoją wcześniejszą wypowiedź 
wprowadzającą ten punkt do porządku obrad i poinformował, że na terenie placu NMP w 
Wambierzycach parking będzie czynny od poniedziałku do piątku do godz. 2000  a parking 
przy Orliku będzie czynny od poniedziałku do niedzieli do godz. 2000.  
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
przy dwóch głosach wstrzymujących. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:    
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 4 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Radków na lata 2017-2021 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 5 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projekt uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 6 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2018 rok 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 7 w sprawie regulaminu korzystania z parkingu na działkach nr 456/1 oraz 
740 położonych w Wambierzycach  
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
 
Ad. 15 
Nie było. 
 
Ad. 16 
Nie wpłynęły. 

 
Ad. 17  
 
Nie było. 
 
Ad. 18 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad Z-ca Przewodniczącego RM zamknęła LIV sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie. 

 
 
Protokołowała:          

    Z-ca Przewodniczącego 
Lucyna Połowczuk              Rady Miejskiej w Radkowie 

         Czesława Jarzyńska 

 



 


